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Verslag 
 
Aanwezig:  
E. De Vogelaer, G. Follens, P. Thys, E. Chevrolet, L. Van de Sande, J. Jacobs, W. Nys, L. Verlaenen, 
R. Ramakers, T. Willaert, G. Struys 
L. Peetroons, M. De Vylder, M. Smits, P. Vanhoovels (verslag) 
Verontschuldigd: M. Seminck, M. Heremans 

 

 
 

Eddy De Vogelaer meldt het overlijden van Jos Nuyens, gewezen lid van de Raad van Bestuur en 
tweemaal waarnemend voorzitter van de federatie. 
 

1 BUDGETCONTROLE TWEEDE KWARTAAL 

Michael Smits geeft een overzicht van kosten en inkomsten tot en met het tweede kwartaal (zie 
bijlage 1). 
Opvallende verschillen ten opzichte van de budgettering: 
De zeer negatieve begroting kon omgebogen worden in een minder negatieve prognose. 
Grote verschillen zijn te verklaren door  

 zwangerschappen van personeel (minder personeelskosten) 
 een positievere regularisatie van subsidies van Sport Vlaanderen 

 
 

TOPSPORT - vragen Luk Verlaenen 

Universiade: Luk Verlaenen vraagt naar de kostprijs van de delegatie.  
De kost zal het voorziene budget lichtjes overschrijden. Uitzonderlijk wordt geen bijdrage van de 
atleten gevraagd, dat zal in de toekomst wél terug gebeuren. 
 
Topsportschool 
Er zullen minder leerlingen zijn volgend schooljaar (12 leerlingen die uitstromen, geen nieuwe 
instromers). 
De Topsportcommissie zal zich moeten bezinnen over de reden voor het gebrek aan instroom. 
Max bevestigt dat maar meldt dat geruchten over het stopzetten van de tweede graad wellicht geleid 
hebben tot een mindere instroom. 
Een verminderd aantal leerlingen resulteert niet altijd in een nood aan minder lesgevers: als een 
atleet instroomt voor een bepaalde discipline is er nood aan begeleiding. 
Anderzijds moeten (tijdelijk) overtallige lesgevers andere functies krijgen. Max verwijst hiervoor naar 
de werking van de regionale centra die nog moet opgezet worden. De lesgevers weten dat op korte 
termijn hun functie kan wijzigen. Op korte termijn kan een verschuiving gebeuren vanuit de TSS naar 
de beloftewerking omdat daar de instroom groter is. 
 
De financiering vanuit Sport Vlaanderen voor de ontwikkelprogramma’s is vrij stabiel. Zowel de 
Topsportschool als de regionale talentenwerking valt hieronder. 
 

2 EVALUATIE 2017 - JAARACTIEPLAN 2018 

Zie bijlage 2 
 
In het kader van het ethisch verantwoord sporten wordt voorzien dat de vertrouwenspersonen bij de 
clubs opgevraagd worden om deze mensen nadien samen te brengen. Luk Verlaenen meldt dat de tijd 
hiervoor rijp is. Hiermee kan in 2017 al gestart worden. 
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Eddy De Vogelaer suggereert om de Initiator Running in de clubs te organiseren gezien 
loopbegeleiders zich nog moeilijker dan competitietrainers zullen verplaatsen voor een opleiding.  

3 TOPSPORT 

Zie bijlage 3 
 
Max geeft een uiteenzetting van zijn beleidspunten en de acties die hij hierin voorziet. Dit voorstel 
zal nog met de Topsportcommissie besproken worden, waarna het jaaractieplan opgesteld wordt. Er 
zal nog een terugkoppeling gebeuren naar de Raad van Bestuur. Ludwig benadrukt dat de Raad van 
Bestuur ten laatste in oktober een goedkeuring moet geven over het topsportbeleid omdat de 
begroting 2018 in november zal opgemaakt worden. 

4 VARIA 

4.1 Verslagen Raad van Bestuur 

De leden van de Raad van Bestuur zullen toegang krijgen tot een webpagina om de verslagen te 
ontvangen. 
Voor de clubs wordt gevraagd om in officiële berichten te vermelden als er een verslag beschikbaar is 
op de website. 
 

4.2 PEGA 

Er is geen bezwaar tegen de aansluiting van Atletiekclub Pegasus Londerzeel/PEGA, de club kan 
actief worden. 
 

4.3 Mail ivm EUK23 

Wordt behandeld door de rvb. 
 

4.4 EKU20 Grossetto 

Gery Follens maakte als delegatiehoofd een verslag van de verplaatsing naar het EKU20. 
 
Negatief 

 Heen- en terugvlucht nachtelijk vanuit Charleroi + kort op de competitie 
 Teamkledij was niet beschikbaar tgv. de teammeeting 
 Sober pakket van kledij, niet voor iedereen hetzelfde pakket 
 Logement (baanhotel aan drukke snelweg), kon niet gewijzigd worden 
 Transport  werd met de organisatie besproken en aangepast 
 Voeding  werd met de organisatie besproken en aangepast 

 
Positief 

 Teammeeting 
 Whatsapp-communicatiesysteem 
 Resultaten van de atleten 

 
 


